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Styrelsemöte: Allkontor Borlänge 

Tid: 18.30 – 20.00 

 

 

 

§127 Mötets öppnande 

Ordförande hälsade välkomna och öppnade mötet. 

 

§128 Godkännande av dagordningen 

Lästes igenom och godkändes 

 

§129 Vala av justerare  

Jaktansvarig justerar protokollet 

 

§130 Föregående protokoll 

Disk om profilkläder, återkommer med konkret förslag. Övrigt ok med protokollet 

 

§131 Rapporter 

Vi vill att det går ut information angående nya medlemsregister och medlemsnummer från SKK. 

Prat om bytesmarknaden och arrangemanget i Lisselhaga 7 januari 2023. Förslag att vi ska vi bjuda 

på hamburgare. 

Sponsorer som HS har bestämt att SSRK ska anlita kan ändras. Så länge de står som huvudsponsorer 

får vi gå efter det. Vi kan söka andra sponsorer för foder för arrangemang med vilt. 

Jaktansvarig söker sponsring för WT, KM och Utställning efter avstämning med ansvarig.  Ordförande 

kontaktar Engelssons. Ekonomiansvarig kontaktar utställningsansvarig för att stämma av hur vi 

lämpligast tar kontakt med Agria, Hööks och Anicura för sponsoransökan. 

 

Förslag att SSRK Dalarna ska skaffa sig ett kontantkort att använda vid arrangemang. 

 

Beslut:  Ekonomiansvarig ansöker om kontantkort till SSRK Dalarna 

 

§132 Ekonomigenomgång 

Ekonomiansvarig gick igenom ekonomirapporten. Om det finns oklarheter så kontakta honom. Alla 

kvitton för 2022 eller kostnaderna man vet om ska rapporteras till ekonomiansvarig. 

Vi ska inventera alla skott för att få överblick över åtgång och kostnad per prov. 

 

§133 Remiss “nya regler /anvisningar WT och Mocktrail” 

Ingen feedback från någon medlem eller styrelsemedlem i Dalarna har inkommit angående 

remissen. 

 

 



§134 Verksamhetsberättelser 2022 och verksamhetsplan 2023 

Sekreteraren saknar underlag från delar av SSRK Dalarnas verksamheter. Alla dokument ska vara till 

sekreteraren innan nyårsafton. 

 

§135 Årsmötesförberedelser  

Årsmötet hålls i Falu BK klubbstuga 26 mars. Saknas mötesordförande till årsmötet. Aktivitet innan 

ännu ej klart. 

 

§136 

Arbetsdag tillsamman med sektionerna 

Preliminärt 29 januari. Ett tema för dagen kom upp som förslag “vad gör vi/vad ska vi göra för våra 

nya medlemmar”? 

 

§137 Uppdatering Arbetsordning 

Varje ansvarig ska gå in och uppdatera sitt arbetsområde.  I samband med detta kom en diskussion 

upp om hur vi kan bli fler som kan hjälpas år med arrangemang. I dagsläget ligger praktiska jobbet på 

få personer och det betungande för huvudansvariga inom alla områden. Det behövs preciseras vad 

som ska göras vid arrangemang så att vi kan dela på jobbet. Då känns roligt att vara med i 

gemenskapen kring arrangemangen. 

 

§138 Skrivelser 

Remisserna som vi tagit upp ovan. 

 

§139 Hemsidan och sociala medier 

Önskemål av Södra att kunna gå in och lägga upp arrangemang och information på FB Dalarna. 

 

Beslut: En person från sektion Södra får behörighet att lägga upp på FB dalarna. Vem som får 

ansvaret blev inte klart på mötet. 

 

§140 Apportören 

Manusstopp 15 januari.  Diskussion om att vi i Dalarna ska försöka få med något från vår avdelnings 

aktiviteter eller prov i varje nummer kom upp som förslag i samtalet. 

 

Beslut: Utbildningsansvarig gör reportage om Lisselhagas träningar och bytesmarknaden till nästa 

nummer av apportören. 

 

§141 Övriga frågor 

Samarbetsavtal B prov: Jaktansvarig informerade om avtalet mellan Västernorrland, 

Jämtland/Härjedalen och Dalarna. Alla i styrelsen får dokumentet och kan ge feedback på avtalet 

innan det skrivs på av ordförande i Dalarna. 

 

Utbildning: En tanke att instruktörer kan köpa digitala kurser och få det som 

funktionärsuppmuntran. Utbildningsansvarige kollar med erfarna instruktörer som provat digitala 

kurser. Andra fortbildningar eller uppmuntran till funktionärer och instruktörer välkomnas från 

berörda medlemmar. 

 

 Jaktkommittén Dalarna får uppdrag att ta hit en tränare för funktionärer inom jaktprov. 

 



Södras styrelsemöte: Diskussion om att alla delar som retriever, spaniel, tollare och viltspår är 

välkomna att arrangera och samla intresserade medlemmar. 

 

Avdelningen planerar att köpa retrieverjakter som främst funktionärer ska få en som tackjakt samt 

om plats finns erbjudas medlemmar. Sektion Södras representanter informerade att de har samma 

plan för sina funktionärer.  

 

§142 Nästa möte 

Ordförande återkommer med datum efter samråd med sekreteraren 

 

§143 

Mötets avslutande 

Ordförande tackade för mötet och avslutade. 

 

 

 

 

 


